
Interpelácia č. 15/2017   
 
1. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 27.2.2017  
 
Mgr. Pristáš: 
Ja by som chcel nadviazať na pána poslanca Begalu a opýtať sa pána prednostu, teda priznám 
sa, že je pre mňa novinka to ihrisko, demontáž ihriska detského na Paričove. Tie sťažnosti 
občanov boli teda z dôvodu toho napätia nad ihriskom? Mám tomu rozumieť tak, že 3 roky to 
tam fungovalo, bolo to v poriadku a teraz sa začali sťažovať, že je tam vedenie elektrické?  
 
Mgr. Sovák: 
Áno, aj z tohto napätia tí občania posielali na mesto sťažnosti, aj na inšpektorát práce, takže 
museli sme to riešiť aj takto, aj z tohto dôvodu, aby sme mali to ihrisko viac pod kontrolou, 
chceme ho vsunúť viac do tej mestskej časti. Je tam aj hrádza, je tam aj viac tá elektrina. Je 
tam okolo 22 kW rozvody, presne 22. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 27.2.2017 
 
 
 
 
 
 


